
 Verslag jaarvergadering d.d. 16 januari 2024 
 

Aanwezig: Edwin Kleiboer, Jan Vlasblom (HTC De Ypelaer) (later), Mark Kleinheerenbrink,  
Corné van den Hout, Guus Buijlinckx (s.v. Tuldania), Bo Stokkermans (DSV),  
Dana van Hoof (Achil ’87), Tjalle Hoogsteen (Sportcoach / Hita ’79),  
Maik Wojtas (SSB), Frans van Kempen (VLOHradio), Frans Bruinsma (RKDSV), 
Antoon van de Sande (SVSOS),  

 
Afgemeld: Leslie Ligtvoet (VC De Hilver), Paul Claassen (EDN ’56), 
  Ronald van Kouteren (Avanti-Turnivo), Karin Schepers (Actief Hilvarenbeek). 
 
 

1. Opening 
Edwin Kleiboer wenst iedereen nog de beste wensen vanuit de Sportraad en opent de 
jaarvergadering.  
 
 

2. Notulen van de jaarvergadering van 17 januari 2023 
De notulen worden goedgekeurd en Guus Buijlinckx wordt bedankt voor het notuleren. 
 
 

3. Mededelingen 
Buiten de afmeldingen waren er geen mededelingen. 
 
 

4. Ingekomen stukken 
We hebben van de gemeente een brief ontvangen waarin aangegeven wordt dat een subsidie 
van € 5.000 wordt toegekend voor de Sportraad. 
 
Actief Hilvarenbeek krijgt € 10.000 voor uitvoering van het Sportakkoord. 
 
 

5. Jaarverslag 2023 (zie bijlage) 
Het jaarverslag is met de agenda meegestuurd. 
 
Edwin Kleiboer neemt het jaarverslag nog een keer door. 
 
De accommodatievisie blijft een hoofdpijn dossier. 
 
Het nieuwe agendapunt ‘Club van de maand’ heeft mooie presentaties en mooie discussie 
opgeleverd.  
 
In 2024 gaan we aan de slag met Sportclub APK. 
 
We kunnen terugkijken op een succesvol jaar 2023. 
 
Guus Buijlinckx wordt hartelijk bedankt voor het jaarverslag. 
 
 

6. Financieel verslag 2023 
Mark Kleinheerenbrink geeft uitleg over het financieel verslag dat wordt uitgedeeld aan de 
aanwezigen. Daar waren verder geen op- of aanmerkingen op.  
Mark wordt bedankt voor het financieel verslag. 
 



 

7. Verslag kascommissie (RKDSV en Ruitersportvereniging Wilhelmina) 
Bas van Rooij en Bernadette de Ruyter hebben de kas gecontroleerd. Ze stellen de 
vergadering voor om de penningmeester decharge te verlenen voor het gevoerde beleid. 
Aldus wordt door de vergadering besloten. 
 
 

8. Aanstelling kascommissie (SVSOS en Sportvereniging EDN ‘56)  
Volgend jaar zijn SVSOS en EDN ‘56 aan de beurt om de kas te controleren. 
 
 

9. Begroting 2023 
Zie begroting. 
 
We gaan voor 2024 weer contributie berekenen. 
 
 

10. Actiepunten 2024  
We gaan als Sportraad dit jaar meer afstand nemen van Actief Hilvarenbeek. 

Verder willen we de verenigingsondersteuning verder in gang zetten. 
 
1) Training vertrouwenscontactpersonen  
    Minimaal 8 en maximaal 12 personen. 
    Op 2 dinsdagavonden na de Carnavalsvakantie. 
 
2) Sportclub APK 
    We hebben een offerte gekregen. 
    Online doorlichten van je vereniging. 
 
3) Services vanuit het Sportakkoord 
    Aanvragen via een formulier van de gemeente. 
    Verdere informatie is te verkrijgen via Christine Scheerders. 
 
4) Verenigingsondersteuning 1 op 1 
 
5) Accommodatie visie 
    De Sportraad bewaakt dat het proces goed loopt. 
    De verenigingen willen zelf inspraak in het proces. 
    De Sportraad gaat een brief opstellen richting de gemeente. 

6) Sportgala 
    Iedereen wordt verzocht aanwezig te zijn op vrijdagavond 26 januari. 
 
Actief Hilvarenbeek 
Omdat Karin Schepers verhinderd is geeft Jan Vlasblom uitleg over de activiteiten van Actief 
Hilvarenbeek. 
 
De gemeente is te klein om Uniek Sporten uit te rollen. Dit moet met meerdere gemeentes 
samen worden opgepakt. Wel komt er een cursus Uniek Sporten.  
 
Gezondheidsmarkt 
Diabetes Challenge 
Koningsspelen 
Glow in the Dark voor 10-14 jarigen 

In 2024 wil men de commerciële sportaanbieders beter betrekken bij de activiteiten. 
 
 



 
 
 

11. Bestuursverkiezing  
Er hebben zich geen andere kandidaten gemeld. 
Guus Buijlinckx wordt herkozen. 

 

12. Vergaderschema 2024 
Het vergaderschema voor 2024 wordt vastgesteld. 
 
De vergaderingen van Actief Hilvarenbeek zijn steeds voorafgaand aan onze vergaderingen 
en beginnen om 18.00 uur. 
 
 

13. Rondvraag 
Edwin Kleiboer roept de aanwezigen op om na te denken over de invulling van de Collecte 
Gehandicapten Sport. Voorlopig blijft het collecteren met bussen nog. De collecte is in de 
eerste week van april. 
 
Frans Bruinsma stopt in maart als voorzitter van RKDSV. Zijn opvolger wordt Ward Bertens. 
 
VLOHradio is benaderd om Hilverportal weer mee vlot te trekken. 
 

14. Sluiting 
Edwin Kleiboer bedankt eenieder voor de aanwezigheid en nodigt de aanwezigen uit aan de 
bar. 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
__________________________    ______________________________ 
  
Voorzitter Edwin Kleiboer      Secretaris Guus Buijlinckx 


